
 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 

 
Mødetidspunkt Den 6.3. kl. 17.00-19.30 

Sted Personalerummet 

Medlemmer Samia Sofie Kappe, Formand (SK), Heidi Normann Eriksen (HE),  

Heidi Juul (HJ), Mikkel Taudorf (MT), Anne Line Mikkelsen (AM), 

Charlotte Pries Scheibel (CS), Tina Juul (TJ), Morten Betack Storch (MS), 

Julie Quass Pedersen (JP), Kommunalbestyrelsesrepræsentant, 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM), Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Carl Krag Oldenburg, elevrepræsentant (CO), Toke Elmøe, elevrepræsentant (TE) 

Karin Grüttner, (KG), Skoleleder, Jacob Kofoed (JK), Souschef 

Fraværende m. afbud Afbud fra elevrådsrepræsentanterne,  Heidi Normann Eriksen (HE), Heidi Juul (HJ), Mikkel Taudorf (MT),  Morten 

Betack Storch (MS), 

 

Punkt 

/tid 

Dagsordenspunkt Indhold i punktet og evt. proces  Referat Ansv. 

1. 

17.00 

 

Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Godkendelse af dagsordenen Dagsorden blev godkendt SK 

2. 

17.05 

Arbejdet i elevrådet Elevrepræsentanterne fremlægger status 
for arbejdet i skolens elevråd. 
 
 

Intet nyt fra elevrepræsentanterne 

Fremadrettet vil tovholder for elevrådet være afdelingsleder for 

afdeling 2. 

KG 

3. 

17.20 

Tilsyn med princip 

for digitalisering 

 

Skolen har forberedt oplæg ud fra de be-
skrevne tilsynspunkter i princippet. 
 
Princippet er vedlagt som bilag. 
 

Tilsynspunkterne er: 

-  Informationskanalerne og meddelelser til elever og forældre. 

-  Ledelsens udformning af rammer eller strategi for digitalise-

ring ift. læring og ift. sikker adfærd på nettet.  

KG 



 

 

-  Skoleledelsen samler op på lærernes erfaringer med de fast-
satte regler. Aula er til kommunikation og Meebook bruges til 
ugeplaner, forløbsplaner, årsplaner og meddelsbøger.  

SKB gav udtryk for utilfredshed med både Aula og Meebook. 
Begge platforme virker ikke brugervenlige og især i på en mo-
biltelefon. 

Det blev aftalt, at der skulle laves en vejledning til forældrene 
om brugen af meddelelsesbogen og skolens forventning til for-
ældre i den sammenhæng.  

Der arbejdes på at skolen inviterer til et oplæg om unges ad-

færd på nettet. Der bliver snarest meldt en dato ud til foræl-

drene. 

 

Hele personalegruppen er kaldt ind lørdag d. 18. marts, hvor te-

maet er læring og digitalisering. 

 

I indskolingen er det en udfordring at eleverne skal kunne hu-

ske deres unilogin. Det tager lang tid fra undervisningstiden at 

få eleverne i gang med læringen, når det skal foregå på iPads. 

Desuden nævnes det at for mange elever kommer med ikke 

opladte enheder, hvilket gør det en udfordring af gennemfører 

undervisningen. Vi opfordrer til at forældre hjælper med at sikre 

elever har opladt deres iPads og kan komme på unilogin. 

KG reviderer princippet således at det kommer til at fokusere 

på læring og digitalisering. Det nye princip behandles på et 



 

 

senere møde. 

 

18.00 SPISNING    

4. 

18.15 

Tilsyn med princip 

for fag- og opgave-

fordeling 

 

Skolen har forberedt oplæg ud fra de be-
skrevne tilsynspunkter i princippet. 
Endvidere har bestyrelsen bedt om et fo-
kus på antallet af linjefagsuddannede læ-
rere samt brugen af bevægelse i under-
visningen. 
 
Princippet er vedlagt som bilag. 
 

KG orienterede om kompetencedækningen. Dansk (100%), En-

gelsk (90 %), Matematik (94%) og fysik (100 %).  

I de øvrige fag er der ligeledes høj dækning. Dog er der en ud-

fordring med musik, hvor vi ikke på skolen har lærere, der er 

linjefagsuddannede. 

 

Der blev fremlagt en oversigt over vores samlede antal lærere i 

de forskellige fag. Der er en jævn fordeling på alle fag pt. ud-

over musik. Kompetencedækning kan være følsomt på en 2-

sporet skole, da medarbejderantallet er lavere end på en større 

skole. Samlet set er bestyrelsen enige om at niveauet er ok, og 

der arbejdes på at sikre linjefagsuddannede lærere til alle fag 

på ethvert givent tidspunkt 

 

KG orienterede endvidere om antallet af lærere/pædagoger om 

klasserne i klasserne og grupperne. 

 

Der bliver spurgt ind til motion og bevægelse.  

Bevægelse og udeliv i undervisningen bliver undersøgt til et 

kommende møde. 

 

KG 

5. 

18.30 

Forberedelse af det 
kommende tilsyn 

 

Forberedelse af tilsyn omkring undervis-
ning. 
 
Princippet er vedlagt som bilag. 
 

Enighed om de fastlagte tilsynspunkter. Tilsynet sker på det 

kommende møde. 

KG 



 

 

6. 

18.45 

Drøftelse af timetal 
for eleverne i det 
kommende skoleår 
samt udskolingens 
organisering.  

 

Vi skal ansøge kommunalbestyrelsen 
midt i marts i forhold til timetal for ele-
verne. Vi har i indeværende år søgt om 
nedsættelse for alle årgange - cirka to 
lektioner. Det vil vi gerne videreføre. Vi 
skal drøfte, om vi skal søge en udvidelse 
af det, fastholde eller ikke have nedsæt-
telse af timetallet. 

Endvidere vil vi gerne have første pejling 
på, om vi skal arbejde med mødetid for 
eleverne i udskolingen. 

 

KG orienterer om muligheden for nedsættelse af timetallet 

 

Vi ønsker som udgangspunkt at forlænge vores nuværende. 

Det vil sige af omlægge 1,5 times understøttende undervisning 

til to-voksentimer fra 4. til 9 klasse. 

 

Der laves en yderligere ansøgning på 4. og 7. årgang om en 

yderligere reduktion af den understøttende tid.  

 

Der bliver spurgt til om der kan laves en yderligere nedsættelse 

af undervisningstimetallet i specialafdelingen? Det vil blive un-

dersøgt. 

I Specialafdelingen møder eleverne kl. 8-13.45 alle dage.  

I 10. klassen dog kl. 8.45-13. 

  

SK 

 

7. 

19.00 

Forberedelse af 

møde med kontakt-

forældrene d. 9.3. 

Vi har inviteret 2 repræsentanter for alle 
klasser i almen til en drøftelse af samar-
bejdet mellem skole og hjem. 
Bestyrelsen drøfter indhold og form på 
denne aften. 
 

KG orienterede om møde med kontaktforældrene d. 9. marts 

fra kl. 17 til 18.30. Der er tilmeldt 28 forældre. 

KG fremlagde udkastet til programmet. 

Programmet blev diskuteret og efterfølgende revideret. 

KG 

8.  

19.15 

Nyt fra SkoleForum 

(Fast punkt) 

 

Orientering fra møde i SkoleForum 
 

Der er møde i Skoleforum på mandag d. 13. marts kl. 17. Sa-

mia kan ikke deltage. Der prøves at finde en afløser. 

SK 

9. 

19.25 

 

Meddelelser  Alle bestyrelsens medlemmer har mulig-

hed for at orientere under dette punkt. 

Der er indskrevet 53 elever til de kommende 0. årgang. SK 

10. 

 

Eventuelt 

 

 Caroline er startet som afdelingsleder for afdeling 2 – 6. til 9. 

klasse.  

 



 

 

  

Kommende møder: 

11.4.  

24.5. 

15.6. 

 

 

 

Til ansættelse af specialafdelingen var der meget sygdom og 

derfor er ansættelsen udskudt.  

 


